

[Text]

made on soil conservation. I know that he has plans to delve into other matters of importance to farmers.

The next item of business on the agenda is to elect a deputy chairman. I am ready to receive nominations.

Senator Thompson: I move that Senator Sparrow be appointed deputy chairman of this committee.

The Chairman: Is it agreed, honourable senators?

Hon. Senators: Agreed.

The Chairman: The next item of business on the agenda is a motion that the subcommittee on agenda and procedure, commonly known as the steering committee, be composed of the chairman, the deputy chairman and a number of senators to be decided by us.

Senator Thompson: Mr. Chairman, does the selection need to be made now or could we wait on that selection?

Senator Sparrow: I think that should be decided now because we have decisions to make insofar as the report on soil conservation is concerned, and we should set up a steering committee as rapidly as we can. We can also make changes at any meeting.

The Chairman: I agree with that. We are open to nominations for the steering committee.

Senator Le Moyne: I move that Senator Bielish be appointed.

The Chairman: Perhaps for now it could be composed of the chairman, Senator Bielish and Senator Sparrow. Is that agreed, honourable senators?

Hon. Senators: Agreed.

The Chairman: The next item of business on the agenda is the motion to print. The distribution office advises us that 1,000 copies are required for distribution to senators, MPs, officials and support staff of the minutes of proceedings and evidence of the committee. Would someone make that motion, please.

Senator Thompson: I so move, Mr. Chairman.

The Chairman: Is it agreed, honourable senators?

Hon. Senators: Agreed.

The Chairman: The next item of business on the agenda is a motion that the chairman be authorized to hold meetings to receive an authorized printing of evidence when a quorum is not present. Is there a motion to that effect?

Senator Sparrow: I so move.

The Chairman: Is it agreed, honourable senators?

Hon. Senators: Agreed.

The Chairman: The next item of business on the agenda is our schedule for meetings. The time suggested is Tuesday at 11 a.m.

Senator Bielish: Who suggested that time?

The Chairman: I think it was a suggestion made by the Whip in order to try to find common ground, so that our party,

[Traduction]

des sols qu'a bien su faire ressortir le sénateur Sparrow. Je sais qu'il projette d'examiner d'autres questions touchant plus particulièrement les cultivateurs.

Le prochain article à l'ordre du jour consiste en l'élection du vice-président. Je suis prêt à recevoir les nominations.

Le sénateur Thompson: Je propose que le sénateur Sparrow soit nommé vice-président de notre Comité.

Le président: Les honorables sénateurs sont-ils d'accord?

Des voix: D'accord.

Le président: Le prochain article à l'ordre du jour concerne la motion portant que le Sous-comité du programme et de la procédure (appelé le Comité directeur), se compose du président, du vice-président et d'un nombre de sénateurs qu'il nous appartient de déterminer.

Le sénateur Thompson: Monsieur le président, devons-nous faire le choix dès maintenant ou pouvons-nous attendre?

Le sénateur Sparrow: Je crois qu'il serait préférable de décider maintenant de la composition du Sous-comité puisque nous avons des décisions à prendre concernant le rapport sur la conservation des sols et il nous faudrait donc constituer le Comité directeur le plus rapidement possible. Nous pouvons y apporter des modifications à toute réunion ultérieure.

Le président: Je suis d'accord avec cela et je suis prêt à accueillir les nominations.

Le sénateur Le Moyne: Je propose que le sénateur Bielish soit nommé.

Le président: Le Comité pourrait peut-être se composer pour l'instant du président, du sénateur Bielish et du sénateur Sparrow. Les honorables sénateurs sont-ils d'accord?

Des voix: D'accord.

Le président: Nous passons maintenant à la motion pour impression. Le centre de distribution nous signale qu'il lui faut 1 000 exemplaires des *Procès-verbaux et témoignages* pour les distribuer aux sénateurs, aux députés, aux hauts fonctionnaires et au personnel de soutien. J'invite un sénateur à proposer la motion.

Le sénateur Thompson: Je le propose, monsieur le président.

Le président: Les honorables sénateurs sont-ils d'accord?

Des voix: D'accord.

Le président: Le prochain article à l'ordre du jour concerne la motion portant que le président soit autorisé à présider des séances, à recevoir des témoignages et en autoriser l'impression en l'absence de quorum. Quelqu'un veut-il le proposer?

Le sénateur Sparrow: Je le propose.

Le président: Les honorables sénateurs sont-ils d'accord?

Des voix: D'accord.

Le président: Le prochain article à l'ordre du jour concerne l'horaire des réunions du Comité. Il est proposé que le Comité se réunisse les mardis à 11 heures.

Le sénateur Bielish: Qui a proposé cette heure?

Le président: Je crois que la proposition a été faite par le Whip pour éviter que les réunions des comités ne se chevauchent.